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Název  KOMISE PRO DOPRAVU, BEZPEČNOST A POŘÁDEK 

Datum konání 13.2. 2018 

Místo konání Happy bar 

Přítomní členové B. Heinz, R. Ivičič, P. Petřík, R. Peška, M. Velan, J. Zeman, 

Hosté O. Krištof, J. Rektořík, M. Trněná 

Omluveni D. Chudoba 

Program různé 

Obsah 

1. Úvod, prezence, uvítání hostů, seznámení s programem. 
2. Pilotní projekt parkování „staré sídliště“: J. Rektořík seznámil přítomné s novinkami ze strany 

všech SVJ a obyvatel. Padly možnosti garážového domu (fin. náročné), rozšíření parkovacích 

ploch mezi domy (zatravnění, ozelenění, garance míst místním obyvatelům) a hledání dalších 

ploch v oblasti. Je třeba vycházet z dat poskytnutých SVJ obsahujících statistiky počtu bytů, 
garáží, parkovacích míst atd. Návrh starostky: Zadání studie odborné firmě a to nejdříve na 

oblast „staré sídliště“ a případně pak na další lokality. Závěr: Komise navrhuje radě zadání 

studie možností v oblasti „staré sídliště“ odborné firmě a poté ještě k laickému připomínkování 
místně znalým členům KDBP. Pak předložení k diskusi obyvatelům dotčené lokality. Je třeba si 

uvědomit, že se jedná o počátek dlouhé cesty k nějakému výsledku, ale důležité je začít konat. 

Rezidenční parkování není ideálním řešením, ale je třeba hledat možnosti a ladit systém.  
3. Podnět Komise pro výchovu…. o zejména trolejbusům překážejících parkujících vozidlech 

v dolní části ul. Brněnské (u Autocentra). Komise již řešila. Byla zmíněna i další místa. Měla by 

řešit MP – nejdřív napomenutí, pak další postih.  

4. Podnět starostky: Požadavek OV Bedřichovice na osazení zrcadla do zatáčky „pod 
Penzisťákem“. Komise se nebrání podání žádosti na SÚS Jmk, nicméně připraví ještě úpravu 

omezení rychlosti. Upozorňující značení v místě je, problémem je nedostatečná šíře a kvalita 

silnice mezi Šlapanicemi a Bedřichovicemi (SÚS Jmk). 
5. Podnět a informace od p. Prnky ohledně porušování letové zóny nad městem (také téma 

Veřejného fóra): P. Prnka dodal podklady k problematice. Vedení města řeší věc již delší dobu 

s Úřadem pro civilní letectví. Komise tedy v tomto nemá co podniknout.  
6. Přišla žádost obyvatel ul. Karla Čapka ohledně úpravy parkování. Komise neshledává žádné 

omezování vlastnických práv, nicméně navýšení možností parkování v lokalitě je. KDBP 

navrhuje časové úpravy parkování za zdrav. střediskem (18 – 6 hod. stání pro veřejnost – tj. 

možnost pro místní obyvatele) a opakovaně před zdrav. střediskem (dodatková tabulka časového 
omezení - když nepomůže, tak parkovací automat) – obdobně připomínáme na Masarykově 

nám.. Další možnosti do budoucna v bývalém areálu ICEC či před bývalou restaurací Žuráň 

(možnost P+R?). Kontrola dodržování opět v režii MP. Padly i další návrhy. 
7. Starostka prověří znovu možnost parkování v suterénu ZŠ. 

8. Kvůli omezení přijímání odpadů ve sběrném dvoře „na kartičku“ vzniká v okolí větší množství 

černých skládek. Chce to vyladit systém. Návrh komise: Přijímat odpad - kartička = zdarma, bez 

kartičky = poplatek. Pokud občan odjede bez vyložení odpadu = dokumentace nákladu a RZ pro 
případné odhalení pachatele černé skládky. Apel na starosty okolních obcí ohledně likvidace 

odpadů. 

 

Vyhotovil: Michal Velan 


